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Onderwerp vraag: Schaaktafels Sinte-Mettetuin 
 

 
Toelichtende nota 
 
 

De schaaksport is op relatief korte tijd van een vrij elitaire toestand 
geëvolueerd naar een volkssport, de populariteit van de schaaksport heeft 

onlangs een enorme boost gekregen door o.m. de Netflix-serie The Queen’s 
Gambit en onze stad is de laatste jaren in zowel binnen – als buitenland 

bekend geraakt als zijnde dé Vlaamse schaaksporthoofdstad. 
 

Ik juich het initiatief om in de Sinte-Mettetuin schaaktafels te plaatsen zeer 
zeker toe, maar door een herplaatsing van deze tafels zijn de bijhorende 

“info-bordjes” nu op een afstand ervan aanwezig en vallen ze eigenlijk uit 
het aandachtsveld. 

 
Kunnen deze plaatjes dan ook opnieuw dichter tegen de schaaktafels 

geplaatst worden? 

 
Hoe evalueert het stadsbestuur overigens de plaatsing van deze schaaktafels 

in de Sinte-Mettetuin? 
 

 
 

Naam : Marc HENDRICKX (N-VA) 
 
 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be 
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